



CHAMPAGNE

Pol Roger

Champagne Pol Roger is delighted that their Brut Réserve Non Vintage, has been chosen to be served at the reception following the marriage of His Royal Highness Prince William of Wales to Miss Catherine Middleton on 29th April 2011.

Patrice Noyelle, Président du Directoire, commented that, “It has been quite difficult to maintain secrecy since we were first advised by the Royal Household that magnums of our Brut Réserve would be served at the reception following the wedding. We are already privileged to hold a Royal Warrant from Her Majesty Queen Elizabeth and, as a small family company, it is an even bigger honour for one of our champagnes to be selected for this special occasion. ”

Epernay, April 29th 2011 – 3,00 p.m.

La Maison Pol Roger a le plaisir d’annoncer qu’elle a été retenue pour que l’un de ses champagnes soit servi à la réception qui suivra la cérémonie de mariage de Son Altesse Royale le Prince William de Galles avec Mademoiselle Catherine Middleton le 29 avril 2011.

Patrice Noyelle, Président du Directoire: “Cela a été particulièrement difficile de garder le secret depuis que le “Royal Household” nous a informé que la Cuvée Brut Réserve en magnum serait servie à la réception qui suivra le mariage. Nous avons déjà le privilège de détenir le Royal Warrant de Sa Majesté la Reine Elizabeth et, pour une maison familiale comme la nôtre, c’est un honneur encore plus grand de savoir que notre champagne a été retenu pour cet événement si exceptionnel.”

Epernay, le 29 Avril 2011 – 15h00

POL ROGER & Cie MAISON FONDÉE EN 1849

S.A. A DIRECTOIRE ET CONSEIL DE SURVEILLANCE AU CAPITAL DE 6 150 000 € - 51206 EPERNAY CEDEX – B.P. 199 - R.C. EPERNAY B095750113
SIRET 09575011300029 – APE 159F –NM- 276-001 - FR 80095750113 - BUREAUX : 1 RUE HENRI LE LARGE CAVES : 21 RUE DE BERNON et 32, AVENUE DE CHAMPAGNE
TELEPHONE 03 26 59 58 00 – TELECOPIE 03 26 55 25 70 Site : www.polroger.com E-mail : polroger@polroger.fr